

運動競技日

敬啟者:

為強化學生在個人、群性及解難等各方面的發展，本校將舉辦運動競技日，詳情臚列如下：

日期:	2021年11月30日(星期二)
地點:	香港浸信會聯會浸會園
回校時間:	上午8時正
放學時間:	下午12時30分
活動:	歷奇及團體活動
費用:	全免
備註:	1. 學生必須遵從營地防疫、個人衛生措施、保持社交距離、避免共用物品及分享食物。 2. 學生必須穿著整齊學校 <u>冬季體育服</u> ，如有需要可在冬季體育服裏穿夏季體育服。 3. 帶備小袋子、自備足夠食水及少量乾糧。 4. 營地不設小食部，無須帶備現金。 5. 活動當日為上課日，學生必須出席。 6. *12月1日(星期三)為運動競技日翌日假期，學生毋須上學。

如有查詢，請致電 2476 2414 與鍾瑋文老師聯絡。

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十一月二十二日

註：請於 2021 年 11 月 24 日(星期三)或以前將回條交予班主任。



(通函 No : 064/2021)

敬覆者：

* 本人同意 敝子弟參加運動競技日比賽項目，並聲明 敝子弟身體狀況適宜參加此活動。

* 本人不同意 敝子弟參加運動競技日比賽項目。

(*請在適當的方格內填上'✓')

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日期：2021年11月_____日

註：請於 2021 年 11 月 24 日(星期三)或以前將回條交予班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 064/2021)

22.11.2021

Games Day

Dear Parents/Guardians,

In order to strengthen the development of our students in different aspects such as personal development, team spirit and problem solving skills, our school will hold the Games Day. The details are listed below:

Date:	30 th November, 2021 (Tuesday)
Venue:	Baptist Assembly, The Baptist Convention of HK
Gathering Time:	8:00 am
Dismissal Time:	12:30 pm
Activities:	Adventure and group activities
Fee:	Free of charge
Remarks:	<ol style="list-style-type: none">1. Students must follow the epidemic prevention in the camp site, personal hygiene measures, maintain social distancing, avoid sharing things and sharing food.2. Students must wear tidy winter sports uniforms. If necessary, summer sports uniforms can be worn underneath the winter sports uniforms.3. Bring a small backpack, enough water and a small amount of healthy snacks.4. There is no tuck shop in the camp site. Students don't need to bring money.5. This is our school day, and students must attend.6. *No school on Dec 1(Wednesday) after the Games Day.

For any enquiries, please contact Mr Chung Cheuk Man at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung
Principal

* Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on 24th November, 2021 (Wednesday).

Reply Slip

Notice (No : 064/2021)

Dear Principal,

- I agree my child to join the competition items in the Games Day and I declare that my child's health condition is suitable for him/her to participate in the activity.
- I disagree my child to join the competition items in the Games Day.

Student's name : _____ () Class : _____

Parent' s/ Guardian' s name : _____

Parent's / Guardian' s signature : _____

Contact Tel No. : _____

Date : 2021 (Y) 11 (M) _____ (D)

*Please sign and return the reply slip to the class teacher on or before 24th November, 2021 (Wednesday).